

PENGHARGAAN

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

Alhamdulillah, segala puji dipanjatkan ke hadirat Allah (S.W.T) serta selawat dan salam kepada junjungan besar Nabi *Muhammad* (S.A.W) dan para sahabat serta pengikut Baginda (S.A.W). Disertasi yang bertajuk ***“Peranan Sistem Perbankan Islam Dalam Pembangunan Ekonomi Ummah Di Pattani, Selatan Thailand”*** disediakan untuk memenuhi keperluan bagi Ijazah Sarjana Syariah Bahagian II di Jabatan Syariah dan Ekonomi Akademi Pengajian Islam, Universiti Malaya, Kuala Lumpur.

Saya bersyukur kepada Allah (S.W.T) kerana memberi taufiq, hidayah serta kesabaran dan ketenangan kepada saya sehingga dapat menyiapkan kajian ini. Sukacita ingin saya merakamkan setinggi-tinggi penghargaan dan terima kasih yang tidak ternilai kepada penyelia saya yang berbahagia Prof. Dr. Joni Tamkin bin Borhan, dalam seliaan beliau yang telah banyak memberi tunjuk ajar, pertolongan, bimbingan, galakan, nasihat dan kritikan membina kepada saya dalam tempoh kajian sehingga dapat menyiapkan disertasi ini. Begitu juga tidak ketinggalan kepada Dr. Patmawati bt. Hj. Ibrahim, selaku pensyarah semasa saya ambil kelas kursus dalam bahagian pertama.

Terima kasih juga ditujukan kepada para pensyarah Akademi pengajian Islam yang telah mencurahkan ilmu sepanjang saya membuat kursus. Begitu juga Jabatan

Syariah dan Ekonomi di atas segala kerjasama dan sumbangan sehingga kajian ini dapat disiapkan.

Tidak ketinggalan ucapan terima kasih dan penghargaan diajukan kepada pegawai dan kakitangan di Islamic Bank of Thailand, di atas segala kerjasama yang baik dan bantuan yang diberikan sepanjang kajian ini.

Terima kasih juga ditujukan kepada sahabat handai Asnee (Su'), Saifu, Amin, Torik, Khalil, Najmee, Ismail, Azizi, Zulkarnai, dan abang saya yang terhormat Dr. Mahamatayuding Samah serta dengan Ustaz Hasanuddin bin Daud dan juga kepada dua orang kekanda kak Zan dan Kak Ma yang terlibat secara langsung atau tidak langsung dalam penyediaan disertasi ini.

Kepada ibu dan ayah yang tercinta *Khadijah bt Abd. Allah* dan *Abd. Wahab bin Abd. Allah* setinggi-tinggi ribuan ucapan terima kasih atas jasa dan sumbangan keduanya yang tidak jemu sentiasa memahami situasi, memberi semangat dan dorongan kepada saya dalam mencapai kejayaan ini.

Di atas sumbangan dan jasa baik yang diberikan dalam apa-apa bentuk sekalipun, didoakan semoga mendapat ganjaran dari Allah (S.W.T) dan saya hanya berupaya mengucapkan ribuan terima kasih.

IMRON YAMO

111/2 M. 3 T. Poming A.Panare
Ch.Pattani 94130. Thailand.
Email : khalifah111@gmail.com
Tel. +66807055071

DEDIKASI

Ingatan abadi untuk kedua ibu bapa yang dikasihi ;

Abd. Wahab bin Abd. Allah dan ***Khadijah bt. Ahmad***

Tidak jemu-jemu menabur jasa. Begitu juga kekanda;

Nurizan bt Abd. Wahab

Nurma bt Abd. Wahab

Jasa mu sentiasa dalam ingatan ku abadi

dan adinda

Nasriah bt Abd. Wahab

Keluarga masih menunggu kejayaan mu.